



Game Of Thrones Live Concert Experience in Toronto, September 6, Budwesier Stage, ticketmaster.ca

《權力遊戲》雖已落幕,但人散曲未 終,餘音繚繞,要欣賞劇中代表性名 曲,指揮家Michael Sobie的現場音樂 會自是不容錯過。

Experience the iconic theme song of *Game of Thrones* and many other thrilling tunes with music by Michael Sobie. \blacktriangleleft







Michael Moore in Toronto, September 30, The Danforth Music Hall, *michaelmoorecanada.com*

美國著名紀錄片導演、作家及時事評論員Michael Moore向來勇於發言,今次演出源自其百老匯項目「The Terms of My Surrender」,不諱言發表對特朗普政府的看法。還將邀請觀眾即場參加互動問答環節,相信會有不少火花。

These unique, interactive and inspiring events will feature a special selection from Michael Moore's Broadway show *The Terms of My Surrender*, a monologue about his thoughts on the Trump administration. Additionally, audience members will be invited to take part in an interactive Q&A period that promises to generate a provocative discussion.



FoodBall, October 4, Liberty Grand, foodball.ca 來自世界各地‧超過40位名廚將於10月4日雲集多倫多的 Liberty Grand‧齊施渾身解數‧以美食為西乃健康基金籌募 善款。與會者還能品嚐來自意大利和加州的優質美酒和多款 雞尾酒。

Forty chef's from around the world—from the Amalfi Coast to Vancouver—will stand shoulder-to-shoulder at Toronto's Liberty Grand for a culinary showcase in support of Sinai Health Foundation. The event will also feature a selection of top wineries from Italy and California and signature cocktail tastings.